

Linaé

French:

Linaé est une marque française de soins naturels qui associe les bienfaits du lin issu de l'agriculture biologique à des actifs d'exception pour proposer une expérience sensorielle unique au service de la beauté et de la santé des femmes. Pour renforcer notre attachement aux savoir-faire français et réduire notre empreinte écologique, tous les soins sont labellisés ORIGINE FRANCE GARANTIE. Chez Linaé, le respect du Vivant est une valeur clé : c'est pourquoi nos produits sont exempts de substances controversées et ont été développés dans le respect de la charte One Voice afin d'affirmer notre engagement contre l'exploitation animale.

English :

Linaé is a natural skincare French brand that combines the benefits of flax from organic farming with exceptional active ingredients to offer a unique sensory experience serving the beauty and health of women. To strengthen our attachment to French know-how and reduce our ecological footprint, all treatments are labelled ORIGINE FRANCE GARANTIE (French origin guaranteed.) At Linaé, respect for nature is a key value: therefore, our products are free from controversial substances and have been developed in compliance with the One Voice charter in order to affirm our commitment against animal exploitation.